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tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
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Sammanfattning 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att genomföra olika upprustningsåtgärder i 

Stamparken i Östberga. Förslagsgivaren vill att stora tennisbanan 

omvandlas till dels en liten fotbollsplan med konstgräs samt till en 

basketplan eller hockeyrink. Förslagsgivaren vill även att 

plaskpoolen som tidigare fanns i Stamparken återställs och att 

belysningen förbättras. 

 

Förvaltningen tar med förslagen i kommande planering. 

Förvaltningen vill dock reservera sig för specifika investeringar 

inom Östberga med anledning av den exploatering som planeras 

inom området. Stockholms stad har som ambition att göra 

investeringar i takt med att stadsdelen växer för att skapa nya och 

bättre gröna rum och allmänna platser för nya såväl som gamla 

Östbergabor. Arbetet med detta fortlöper under 2018 och framåt och 

utredningsarbete pågår om vilka investeringar som kan göras. 

Bakgrund/Ärendet 

Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har mottagit ett 

medborgarförslag om att genomföra olika upprustningsåtgärder i 

Stamparken i Östberga. Förslagsgivaren vill att stora tennisbanan 

omvandlas till dels en liten fotbollsplan med konstgräs samt till en 

basketplan eller hockeyrink. Förslagsgivaren vill även att 
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plaskpoolen som tidigare fanns i Stamparken återställs och att 

belysningen förbättras. 

Förvaltningen deltar i det förvaltningsövergripande arbete som dels 

syftar till att uppföra cirka 2 000 nya bostäder i Östberga men även 

förstärka de offentliga rum, allmänna platser, gator och parker som 

finns i området. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts av avdelningen för utveckling, lokaler och 

stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen har mottagit förslagen och tar med dessa i kommande 

planering. Förvaltningen vill dock reservera sig för specifika 

investeringar inom Östberga med anledning av den exploatering 

som planeras inom området. Stockholms stad har som ambition att 

göra investeringar i takt med att stadsdelen växer för att skapa nya 

och bättre gröna rum och allmänna platser för nya såväl som gamla 

Östbergabor. Arbetet med detta fortlöper under 2018 och framåt och 

utredningsarbete pågår om vilka investeringar som kan göras. 

 

Förvaltningen vill dessutom poängtera att plaskdammen i Backens 

parklek i Östberga har rustats upp och hänvisar därför alla 

Östbergabor dit. Effektbelysning för delar av Stamparken är 

planerad och beställd, enligt tidigare medborgarförslag.  

Jämställdhet 

Förvaltningen anser att det vid kommande investeringar i 

Stamparken är viktigt att ha en dialog med närboende och 

säkerställa att båda könen kommer till tals i processen. 

Tillgänglighet 

Tillgängligheten har i nuläget ingen påverkan på ärendet. 

Barnperspektiv 

Förvaltningen anser att barns perspektiv bör undersökas vid en 

eventuell investering i Stamparken. 

 

Förvaltningen föreslår Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd att 

godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslaget. 

Bilaga 

Stamparken omvandla stora tennisbanan, samt återinföra 

plaskpoolen. Och bättre belysning. 


